

ADVANCE
DATASEC.

Company Profile

Advance Datasec

An innovative Saudi cyber security company based in Riyadh, dedicated to providing top-tier cybersecurity services.

الملف التعريفي

أدفانس داتاسيك

شركة سعودية مبتكرة في مجال الأمن السيبراني مقرها في الرياض، مكرسة لتقديم خدمات الأمن السيبراني عالية الجودة.

Table of Contents

- About Us	3
- Our Services	4
- Offensive Security Services	5
- Defensive Security Services	7
- Consultation (GRC) Services	9
- Development Services	11
- Training and Awareness	13
- Our Partners	15
- Our Clients	16
- Awards & Certifications	17
- Contact Us	18

فهرس المحتويات

3	من نحن؟	-
4	خدماتنا	-
5	خدمات الأمن الهجومي	-
7	خدمات الأمن الدفاعي	-
9	خدمات الاستشارات (GRC)	-
11	خدمات التطوير	-
13	خدمات التدريب والتوعية	-
15	شركائنا	-
16	عملاؤنا	-
17	الجوائز والشهادات	-
18	تواصل معنا	-

من نحن؟ Who Are We?

ادفانس داتاسيك هي شركة تقنية سعودية مبتكرة مقرها في الرياض ، مكرسة لتقديم حلول الأمن السيبراني عالية الجودة.

Advance Datasec is An innovative Saudi cyber security company based in Riyadh, dedicated to providing top-tier cybersecurity services.

مهمتنا

نسعى لأن نكون الشريك الموثوق الذي يدعم الشركات في رحلتها نحو التحول الرقمي، مع ضمان حماية أمانها ومرونتها ضد التهديدات السيبرانية. من خلال نهج يركز على العميل وفريق من المحترفين ذوي الخبرة، نهدف إلى توفير الحماية لأعمالكم وتمكين فرقكم من خلال التعليم والتوعية المستمرة.

رؤيتنا

تمكين النمو من خلال التكنولوجيا الآمنة وحلول الأمن السيبراني في المملكة العربية السعودية.

Our Mission

is to be the trusted partner for businesses navigating the digital landscape, ensuring they are secure and resilient against cyber threats. With a customer-first approach and a team of seasoned professionals, we focus on safeguarding your business while empowering your team through education and awareness.

Our Vision

The vision is Empower growth through secure technology and cyber security solutions in Saudi Arabia.





خدمات الأمن الهجومي
Offensive Security Services



خدمات الأمن الدفاعي
Defensive Security Services



خدمات التدريب والتوعية
Training and Awareness



خدمات الاستشارات (GRC)
Consultation (GRC) Services



خدمات التطوير
Development Services

خدماتنا Our Services

تقدم ايفانس داتاسيك مجموعة شاملة من حلول الأمن السيبراني المصممة لتلبية احتياجاتكم الخاصة.

Advance Datassec offers a comprehensive range of cyber-security solutions designed to address your specific needs.

خدمات الأمن الهجومي

Offensive Security Services

Our Offensive Security Services are crafted to proactively identify and address vulnerabilities within your organization, preventing potential cyber threats before they can be exploited. With a strict adherence to Saudi Arabian cybersecurity standards, including NCA ECC and SAMA CSF, we provide a comprehensive approach that enhances your defense strategy and supports regulatory compliance.

تم تصميم خدمات الأمن الهجومي الخاصة بنا لتحديد ومعالجة نقاط الضعف داخل مؤسستك بشكل استباقي ، ومنع التهديدات الإلكترونية المحتملة قبل استغلالها. من خلال الالتزام الصارم بمعايير الأمن السيبراني في المملكة العربية السعودية ، بما في ذلك NCA ECC و SAMA CSF ، نقدم نهجاً شاملاً يعزز استراتيجية الدفاع الخاصة بك ويدعم الامتثال التنظيمي.

اختبار اختراق الأجهزة المحمولة

تحديد ومعالجة نقاط الضعف داخل تطبيقات الهاتف المحمول ، وضمان الامتثال لمعايير NCA ECC لتصميم التطبيقات الآمنة ومتطلبات SAMA CSF إن وجدت على المؤسسات المالية.

اختبار اختراق الشبكات

نقوم بتقييم أمان الشبكة عبر محاكاة هجمات حقيقية على البنية التحتية الخاصة بك. يضمن منهجنا التزامنا بإرشادات NCA ECC ، التي تشمل تجزئة الشبكة، التحكم في الوصول، ومنع التسلل.

اختبار اختراق تطبيقات الويب

حماية البيانات الحساسة في تطبيقات الويب من خلال معالجة التهديدات بما يتماشى مع NCA ECC و SAMA CSF. تغطي تقييماتنا أهم 10 مخاطر في OWASP وتتماشى مع المتطلبات التنظيمية السعودية لإدارة تطبيقات الويب الآمنة.

Mobile Penetration Testing

Identifies and addresses security vulnerabilities in mobile applications to ensure data safety and regulatory compliance.

Network Penetration Testing

Simulates real-world attacks on your network infrastructure to identify weaknesses and strengthen defenses against cyber threats.

Web Application Pen Testing

Securing sensitive data in web applications by mitigating threats in accordance with NCA ECC and SAMA CSF. Our assessments address the top 10 OWASP risks and comply with Saudi regulatory requirements for managing secure web applications.

مراجعة الأكواد البرمجية

تأكد من أمان التعليمات البرمجية للتطبيق الخاص بك ضد التهديدات الشائعة والحفاظ على الامتثال لمتطلبات NCA ECC و SAMA CSF لتطوير التعليمات البرمجية الآمنة.

تقييم الثغرات الأمنية (VA)

نقوم بإجراء تقييمات شاملة للثغرات الأمنية في أنظمتك وشبكاتك وتطبيقاتك، بما يتوافق مع معايير NCA و SAMA، لتحديد المخاطر وترتيب أولويات معالجتها بشكل فعال.

إدارة الثغرات الأمنية

توفير المراقبة والإدارة المستمرة للثغرات الأمنية المحددة، باتباع أطر الأمن السيبراني السعودية لضمان الحماية المستمرة والمواءمة مع المتطلبات التنظيمية.

Source Code Review

Analyzes application code to identify security flaws and ensure the development of secure, standards-compliant software.

Vulnerability Assessment

Identifies vulnerabilities across systems, provides actionable solutions, and ensures continuous monitoring for security improvements.

Vulnerability Management

Provide continuous monitoring and management of identified vulnerabilities, following Saudi cybersecurity frameworks to ensure ongoing protection and alignment with regulatory requirements.

خدمات الأمن الهجومي Offensive Security Services

Our Offensive Security Services are crafted to proactively identify and address vulnerabilities within your organization, preventing potential cyber threats before they can be exploited. With a strict adherence to Saudi Arabian cybersecurity standards, including NCA ECC and SAMA CSF, we provide a comprehensive approach that enhances your defense strategy and supports regulatory compliance.

تم تصميم خدمات الأمن الهجومي الخاصة بنا لتحديد ومعالجة نقاط الضعف داخل مؤسستك بشكل استباقي ، ومنع التهديدات الإلكترونية المحتملة قبل استغلالها. من خلال الالتزام الصارم بمعايير الأمن السيبراني في المملكة العربية السعودية ، بما في ذلك NCA ECC و SAMA CSF ، نقدم نهجاً شاملاً يعزز استراتيجية الدفاع الخاصة بك ويدعم الامتثال التنظيمي.

الاستجابة للحوادث

وضع خطة استجابة تتماشى مع إرشادات NCA ECC و SAMA CSF ، مما يضمن التعامل السريع والفعال مع الحوادث السيبرانية.

أمان أجهزة المستخدم

نقوم بحماية جميع الأجهزة داخل مؤسستك من الوصول غير المصرح به والبرامج الضارة، مع ضمان الامتثال للإرشادات NCA ECC.

التحقيقات الرقمية

إجراء تحقيقات الطب الشرعي الرقمي التي تتوافق مع متطلبات NCA ECC و SAMA CSF.

Incident Response

Designs and implements effective incident response plans to minimize the impact of cybersecurity incidents.

Endpoint Security

Secures all devices within the organization, protecting against malware, unauthorized access, and other cyber threats.

Digital Forensics

Provides thorough forensic investigations to analyze the source and extent of cyber incidents and recommend corrective actions.

خدمات الأمن الدفاعي Defensive Security Services

Our Defensive Security Services focus on continuous monitoring, threat detection, and incident response to ensure that your organization remains vigilant against emerging threats. Aligned with NCA ECC and SAMA CSF standards, these services provide compliance-focused protection for your organization's critical assets.

تركز خدمات الأمن الدفاعية لدينا على المراقبة المستمرة واكتشاف التهديدات والاستجابة للحوادث لضمان بقاء مؤسستك متيقظة ضد التهديدات الناشئة. تتماشى مع معايير NCA ECC و SAMA CSF ، توفر هذه الخدمات حماية تركز على الامتثال للأصول الهامة لمؤسستك.

تقييمات الاختراق

تحديد ومعالجة الثغرات المحتملة ، مما يضمن أن مؤسستك تلبى معايير NCA ECC و SAMA CSF.

تطوير قواعد الإكتشاف SIEM (LogRhythm و Splunk و RSA NetWitness)

نقوم بتخصيص منصة SIEM الخاصة بك لاكتشاف التهديدات الخاصة ببيئتك بما يتماشى مع NCA ECC و SAMA CSF.

مراجعة إعدادات الشبكة و جدران الحماية

تقييم بنية الشبكة وتكوينات جدار الحماية لضمان الامتثال لمعايير NCA ECC.

Compromise Assessments

Evaluates systems for potential breaches and offers tailored solutions to secure your environment.

SIEM Use Case Development (LogRhythm, Splunk, RSA NetWitness)

Tailor your SIEM platform to detect threats specific to your environment in alignment with NCA ECC and SAMA CSF.

Network and Firewall Configuration Audits

Evaluate network architecture and firewall configurations to ensure compliance with NCA ECC standards.

خدمات الأمن الدفاعي Defensive Security Services

Our Defensive Security Services focus on continuous monitoring, threat detection, and incident response to ensure that your organization remains vigilant against emerging threats. Aligned with NCA ECC and SAMA CSF standards, these services provide compliance-focused protection for your organization's critical assets.

تركز خدمات الأمن الدفاعية لدينا على المراقبة المستمرة واكتشاف التهديدات والاستجابة للحوادث لضمان بقاء مؤسستك متيقظة ضد التهديدات الناشئة. تماشياً مع معايير NCA ECC و SAMA CSF ، توفر هذه الخدمات حماية تركز على الامتثال للأصول الهامة لمؤسستك.

خدمات الاستشارات (GRC) Consultation Services (GRC)

تدقيق أمن المعلومات

تقييم الامتثال لمعايير NCA ECC و SAMA CSF ، وتحديد الثغرات والتوصية بالتحسينات.

خدمات الامتثال

تحقيق التوافق مع متطلبات NCA ECC و NCA و CCC و SAMA CSF لجميع أقسام مؤسستك.

تقييم المخاطر

تقييم مخاطر الأمن السيبراني والتخفيف من حدتها بما يتماشى مع أطر عمل NCA و SAMA.

Information Security Audit

Evaluate compliance with NCA ECC and SAMA CSF standards, identifying gaps and recommending improvements.

Compliance Services

Ensure alignment with NCA ECC, NCA CCC, and SAMA CSF requirements across your organization.

Risk Assessments

Assess and mitigate cybersecurity risks in line with NCA and SAMA frameworks.

Our Governance, Risk, and Compliance (GRC) services are designed to align your organization with Saudi cybersecurity frameworks, such as NCA ECC, NCA CCC, and SAMA CSF. We provide comprehensive assessments and consulting to ensure your systems and processes meet regulatory standards, establishing a secure and compliant infrastructure.

تم تصميم خدمات الحوكمة والمخاطر والامتثال (GRC) الخاصة بنا لمواءمة مؤسستك مع إطار الأمن السيبراني السعودية ، مثل NCA ECC و NCA CCC و SAMA CSF. نحن نقدم تقييمات واستشارات شاملة لضمان تلبية أنظمتك وعملياتك للمعايير التنظيمية ، وإنشاء بنية تحتية آمنة ومتوافقة.

خدمات الاستشارات (GRC) Consultation (GRC) Services

Our Governance, Risk, and Compliance (GRC) services are designed to align your organization with Saudi cybersecurity frameworks, such as NCA ECC, NCA CCC, and SAMA CSF. We provide comprehensive assessments and consulting to ensure your systems and processes meet regulatory standards, establishing a secure and compliant infrastructure.

تم تصميم خدمات الحوكمة والمخاطر والامتثال (GRC) الخاصة بنا لمواءمة مؤسستك مع أطر الأمن السيبراني السعودية ، مثل NCA ECC و NCA CCC و SAMA CSF. نحن نقدم تقييمات واستشارات شاملة لضمان تلبية أنظمتك وعملياتك للمعايير التنظيمية ، وإنشاء بنية تحتية آمنة ومتوافقة.

تطوير السياسات

تطوير سياسات الأمن السيبراني التي تعزز ثقافة الأمن بما يتماشى مع NCA ECC و SAMA CSF.

Policy Development

Develop cybersecurity policies that foster a culture of security in line with NCA ECC and SAMA CSF.

خدمات التدقيق والامتثال

إجراء عمليات تدقيق منتظمة للامتثال لضمان التوافق مع المعايير الالصفحة الرئيسية الية المتطورة.

Audit & Compliance Services

Conduct regular compliance audits to ensure alignment with evolving national standards.

Risk Assessments

دعم الشهادات

دعم مؤسستك في تحقيق الاعتماد بما يتماشى مع معايير NCA و SAMA.

Certification Support

Support your organization in achieving compliance with NCA and SAMA standards.

خدمات التطوير

Development Services

تطوير البرمجيات الآمنة

تطوير البرمجيات مع أساس آمن ، وفقا لإرشادات NCA ECC لأمن التطبيقات.

تطوير الويب

تطوير مواقع الويب التي تتوافق مع معايير NCA ECC ، مما يضمن حماية البيانات.

تطوير تطبيقات الجوال

إنشاء تطبيقات جوال آمنة تتوافق مع معايير NCA ECC و SAMA CSF.

Secure Software Development

Develop software with a secure foundation, following NCA ECC guidelines for application security.

Web Development

Develop websites that align with NCA ECC standards, ensuring data protection.

Mobile Development

Build secure mobile applications that comply with NCA ECC and SAMA CSF standards.

Our Development Services focus on creating secure, reliable digital solutions tailored to your needs. Each solution is compliant with NCA ECC and SAMA CSF standards, ensuring a resilient infrastructure that meets Saudi national cybersecurity regulations.

تركز خدمات التطوير لدينا على إنشاء حلول رقمية آمنة وموثوقة مصممة خصيصا لاحتياجاتك. يتوافق كل حل مع معايير NCA ECC و SAMA CSF ، تضمن بنية تحتية مرنة تتوافق مع اللوائح الوطنية للأمن السيبراني في السعودية.

خدمات التطوير Development Services

Our Development Services focus on creating secure, reliable digital solutions tailored to your needs. Each solution is compliant with NCA ECC and SAMA CSF standards, ensuring a resilient infrastructure that meets Saudi national cybersecurity regulations.

تركز خدمات التطوير لدينا على إنشاء حلول رقمية آمنة وموثوقة مصممة خصيصا لاحتياجاتك. يتوافق كل حل مع معايير NCA ECC و SAMA CSF ، تضمن بنية تحتية مرنة تتوافق مع اللوائح الوطنية للأمن السيبراني في السعودية.

مراجعة أمان التطبيق

إجراء مراجعات أمنية تتوافق مع متطلبات NCA ECC و SAMA CSF.

Application Security Review

Conduct security reviews that align with NCA ECC and SAMA CSF requirements.

مراجعة التعليمات البرمجية المصدرية

مراجعة التعليمات البرمجية المصدر لاكتشاف نقاط الضعف بما يتماشى مع معايير NCA ECC.

Source Code Review

Review source code to detect vulnerabilities in line with NCA ECC standards.

تطوير التجارة الإلكترونية

إنشاء منصات تجارة إلكترونية آمنة وقابلة للتطوير تتوافق مع معايير NCA ECC و SAMA CSF لأمن المعاملات.

E-commerce Development

Create secure, scalable e-commerce platforms that align with NCA ECC and SAMA CSF standards for transaction security.

خدمات التدريب والتوعية Training and Awareness

التوعية بالأمن السيبراني

تثقيف الموظفين حول معايير NCA ECC و SAMA CSF.

التدريب على الامتثال

يغطي إرشادات NCA ECC و NCA CCC و SAMA CSF ، مما يضمن الالتزام بلوائح الأمن السيبراني السعودية.

التدريب على الاستجابة للحوادث

تهيئة فريقك للاستجابة للحوادث وفقاً للمعايير السعودية.

Cybersecurity Awareness Training

Empowers employees to recognize and respond to cybersecurity threats effectively.

Compliance Training

Equips teams with comprehensive knowledge of local regulations and compliance requirements.

Incident Response Training

Trains teams on managing cybersecurity incidents effectively to reduce their impact.

Our Training and Awareness services empower your team to recognize and respond to cybersecurity threats while ensuring compliance with NCA ECC and SAMA CSF standards. By educating employees on national compliance requirements, we help you establish a culture of security awareness.

تعمل خدمات التدريب والتوعية لدينا على تمكين فريقك من التعرف على تهديدات الأمن السيبراني والتفاعل معها، مع ضمان الامتثال لمعايير NCA ECC و SAMA CSF. من خلال تعليم الموظفين بمتطلبات الامتثال الوطنية، نساعدك في بناء ثقافة من الوعي الأمني داخل مؤسستك.

خدمات التدريب والتوعية Training and Awareness

ورش عمل مخصصة

توفر ورش عمل تركز على الامتثال والأمن ل
NCA و SAMA.

محاكاة هجمات التصيد

تعزيز الوعي الأمني من خلال اختبارات التصيد
الاحتمالي المحاكاة، بما يتماشى مع معايير NCA
ECC.

Customizable Workshops

Provides workshops focused on NCA and
SAMA compliance and security.

Simulated Phishing Campaigns

Strengthen security awareness with simulated
phishing tests, aligning with NCA ECC
standards.

Our Training and Awareness services empower your team to recognize and respond to cybersecurity threats while ensuring compliance with NCA ECC and SAMA CSF standards. By educating employees on national compliance requirements, we help you establish a culture of security awareness.

تعمل خدمات التدريب والتوعية لدينا على تمكين فريقك من التعرف على تهديدات الأمن السيبراني والتفاعل معها، مع ضمان الامتثال لمعايير NCA ECC و SAMA CSF. من خلال تعليم الموظفين بمتطلبات الامتثال الوطنية، نساعدك في بناء ثقافة من الوعي الأمني داخل مؤسستك.

شركائنا Our Partners



شركائنا Our Partners



NETSCOUT®

Invicti

tenable®



kaspersky

NIST

Trellix

CLOUDFLARE®

عملائنا Our Clients



الجوائز والشهادات Awards & Certifications



هيئة الاتصالات وتقنية المعلومات
Communications & Information
Technology Commission



ISO Certified



Top Cybersecurity Company
in Saudi Arabia in 2024

تواصل معنا Contact Us



+966 55 430 3593



Advance Datasec



Riyadh, Saudi Arabia

الرياض – المملكة العربية السعودية



Main@Advance-Datasec.com



advance-datasec.com



Or Click Here

أضغط هنا